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هرکس ساز خودش را زد!

کشتی فرنگی قربانی تکروی و استقلال کاذب شد

لالوویچ خطاب به خادم: لایق این اتفاق بزرگ هستی

شاهین طبع: شرایط بسکتبال باشگاهی آسیا به قبل بازگشته است

و  درخشان  نتایج  لندن  المپیک  در  که  ایران  فرنگی  کشتی 
ماندگاری را رقم زد چهار سال بعد از آن اتفاق طلایی به سرنوشتی 
از  اثری  جوانانش  در  نه  و  بزرگسالانش  در  نه  که  شد  گرفتار 
و  پیشرفت  سازندگی،  عوامل  از  یکی  نبود.بی تردید  طلایی  مردان 
افتخارآفرینی در عرصه ملی، تعامل و هماهنگی بین مربیان رده های 
ارتباط  این  بدون  مطمئنا  که  است  بزرگسالان  و  جوانان  نوجوانان، 
غیرقابل انکار، نمی توان راه رسیدن به موفقیت را به درستی آغاز و با 
موفقیت به انتها رساند.این روال را می توان به نواختن یک قطعه  زیبای 
موسیقی توسط ارکستری بزرگ تشبیه کرد که هر چه نوازندگان آن 
همدل و هماهنگ تر باشند، اثری دلنشین و روح نوازتر  خلق خواهد 
ارکستر، ساز خود  این  اعضای  از  بگیرید هر کدام  شد. حال در نظر 
را به دلخواه و خارج از نت بنوازند؛ اینجاست که این تلاش گروهی، 
نه تنها به اثر زیبا و ماندگار بدل نمی شود، بلکه حاصل کار، چیزی 
جز اصوات آزاردهنده و مخرب نخواهد بود.حکایت کشتی فرنگی ما 
در یکی دوسال اخیر هم دستکمی از این ارکستر سردرگم و خودرای 
ندارد. تیمهای نوجوانان و جوانان با رهبری و مدیریت حسن بابک و 
همکارانش از یک سو و تیم بزرگسالان و محمد بنا از سویی دیگر،  
مدتها بود که به هر دلیلی ارتباط خوب و سازنده ای با هم نداشتند 
و هر کدام حکومتی مستقل از یکدیگر را تشکیل داده بودند.برخلاف 

و  جوانان  منسجم  و  تمرینات مشترک  از  مدتها خبری  آزاد،  کشتی 
بزرگسالان در اردوی تیم ملی کشتی فرنگی نبود و اگر هم تمرینی 
برپا می شد، آن حال و هوای سازنده و روحیه بخش را نداشت. تیم ملی 
بزرگسالان پیش از المپیک ریو و بعد از برکناری احد پازاج و آشتی و 
بازگشت دوباره محمدبنا به جزیره ای دست نیافتنی حتی برای اهالی 
به  اجازه ورود  بنا کسی  رسانه تبدیل شد و به خاطر شرایط محمد 
از سرمربیان رده های مختلف هم  را نداشت.هر کدام  او  حریم فنی 
سازشان را به سلیقه خود کوک کرده و مشغول نواختن بودند. همان 
سازی که در نهایت بخشی از صدای ناهنجار آن در المپیک ریو به 

گوش رسید و بخش دیگرش در رقابتهای قهرمانی جوانان جهان همه 
پیش  قابل  اقدامی  در  اینکه محمدبنا  هم  کرد!اتفاق جدید  را کلافه 
بینی به قول معروف پیش  دستی کرد و عطای بازگشت به تیم ملی را 
به لقایش بخشید. آقای خاص در حالی که قراردادش بعد از المپیک 
ریو به پایان رسیده بود، بلافاصله قبل از اینکه از سوی فدراسیون و 
شورای فنی با پاسخ منفی روبرو شود، ترجیح داد از مسئولیتی کناره 
گیری کند که قانونا سمتی در آن نداشت!به هر روی اگر اهالی کشتی 
فرنگی، دوباره داعیه آقایی بر جهان و المپیک را دارند، باید قبل از هر 
چیز به تعامل و همدلی گذشته خود برسند. همان تعاملی که چند 
نبودش  حالا  و  برساند  اوج  به  را  فرنگی کاران  توانست  قبل  سال 
ایران،  فرنگی  کشتی  کرد  اعتراف  است.باید  زده  زمین  بر  را  آنها 
اصلی  برخی چهره های  و تکروی  استقلال کاذب  قربانی  مدتهاست 
آن شده و حالا نوبت فدراسیون کشتی و اعضای شورای فنی است 
بزنند.این  مهمی  تصمیمات  به  دست  جسارت،  و  قانونمندی  با  تا 
خود  آتی  نشست  در  باید  سیاست گذار  و  گیرنده  تصمیم  جماعت 
به نحوی عمل کنند که مربیان بزرگ در کنار هم قرار گیرند و با 
چند  هر  روند.  نشانه  را   ۲۰۲۰ المپیک  مدالهای  اتحاد،  و  همدلی 
که این مهم نیز بدون برقراری و تعامل کافی بین رده های مختلف 

و زیر چتر یک مدیریت واحد، حاصل نخواهد شد.

رای  از  پس  کشتی  جهانی  اتحادیه  رییس 
این  رییسه  هیات  به  راهیابی  در  خادم  مقتدرانه 
وی  و  فراخواند  را  او  جمعیت  میان  از  اتحادیه 
گرفت. آغوش  در  بزرگ  موفقیت  این  بخاطر  را 
مخصوصا  و  ایران  ورزش  برای  بزرگی  اتفاق 
از  پس  خادم  رسول  و  خورد  رقم  کشتی  رشته 
ایران  در  کشتی  توسعه  در  که  هایی  موفقیت 

های  رایزنی  از  پس  همچنین  و  داشت  جهان  و 
کشورها  دیگر  فدراسیونهای  مسئولان  با  مختلف 
موفق شد رضایت آن ها را جلب کند و با کسب 
هیات  عضویت  به  سال   ۴ برای  رای  بیشترین 
این  از  آید.پس  اتحادیه جهانی کشتی در  رییسه 
به  یک  کشورها  دیگر  مسئولان  بزرگ،  موفقیت 
این  بخاطر  او  به  و  آمدند  خادم  سمت  به  یک 

آمادگی  همچنین  و  گفتند  تبریک  موفقیت 
نناد  کردند.اما  اعلام  او  با  همکاری  برای  را  خود 
اتحادیه جهانی کشتی  رییس صربستانی  لالوویچ 
با تمجید از نقش سازنده خادم در توسعه کشتی 
بین  مسابقات  از  خوب  بسیار  میزبانی  و  جهان 
المللی، در پایان این جلسه با صدا زدن خادم در 
آغوش  در  ضمن  و  فراخواند  را  او  جمعیت  میان 

بزرگ  موفقیت  این  کسب  برای  او  به  گرفتنش 
تبریک گفت.لالوویچ خطاب به خادم گفت: برایت 
از صمیم قلب آرزوی موفقیت دارم و می دانم تو 
تو  توانایی  روی  بر  اتفاق خوب هستی.  این  لایق 
بتوانیم  امیدوارم  و  ایم  باز کرده  ای  ویژه  حساب 
همگی با کمک یکدیگر اتفاقات خوبی را در دوره 

جدید برای کشتی جهان رقم بزنیم.

سرمربی تیم بسکتبال پتروشیمی با اشاره به گروه بندی مسابقات 
باشگاه های آسیا و کار سخت تیمش در این رقابت ها، گفت: تیم ها و 
چگونگی حضور آنها نشان می هد که شرایط مسابقات به قبل باز گشته 
است.بیست و پنجمین دوره مسابقات بسکتبال باشگاه های آسیا ۱۷ تا ۲۵ 
مهرماه با حضور ۱۰ تیم در استان دوهان چین برگزار می شود. براساس 
قرعه کشی انجام شده، تیم بسکتبال پتروشیمی بندرامام که تنها نماینده 
ایران در این رقابت ها خواهد بود، در گروه اول مسابقات با با تیم های 
الریاضی لبنان، ONGC هند، الریان قطر و پایویان چین تایپه هم گروه 
است. در گروه دوم رقابت ها نیز تیم هایی از عراق، قزاقستان، چین، امارات 
و مالزی قرار دارند. مهران شاهین طبع، سرمربی تیم بسکتبال پتروشیمی 
که تیمش با قهرمانی در فصل گذشته مسابقات لیگ برتر باشگاه های 
کشور، سهمیه حضور در این دوره رقابت های باشگاه های آسیا را به 
دست آورد، در گفتگو با خبرنگار مهر با تاکید بر اینکه گروه اول بیست و 
پنجمین دوره این رقابت ها نسبت به گروه مقابل به مراتب سخت تر است، 
تاکید کرد که شرایط مسابقات باشگاهی آسیا به گذشته باز می گردد. وی 
در این رابطه اظهارداشت: چین میزبان مسابقات است و همه تیم هایی 
که در قرعه کشی حضور دارند، تیم هایی خوبی به حساب می آیند. در 

کل اینکه شرایط مسابقات بسکتبال باشگاه های آسیا به شرایطی مانند 
با قدرت در مسابقات شرکت  باز می گردد، زمانی که تیم ها  گذشته 
می کردند و کیفیت مسابقات هم خیلی بالا بود.سرمربی تیم بسکتبال 
پتروشیمی بندرامام با اشاره به اینکه از خیلی وقت پیش از این زمان 
برگزاری مسابقات باشگاه های آسیا نهایی شده بود، خاطرنشان کرد: همه 
و  بازیکن  داخلی  یارگیری و جذب  پروسه  تیم ها در حال حاضر در 
خارجی مورد نظر خود هستند. وی ادامه داد: البته ترکیب پتروشیمی 
با جذب بازیکنان داخلی و خارجی موردنظر تشکیل شده است. تمرینات 
مان را هم آغاز کرده ایم و طبق برنامه بازیکنان حاضر در اردو پیگیر آن 
هستند، البته بعد از اتمام مسابقات فیبا آسیا چلنج و اضافه شدن بازیکنان 
ملی پوش، ترکیب تیم کاملتر و با هماهنگی بیشتر کار خود را دنبال 
خواهد کرد. شاهین طبع در مورد برنامه های آماده سازی پتروشیمی 
برای حضور در مسابقات باشگاه های آسیا گفت: پیگیری منظم تمرینات 
همراه با برگزاری چند دیدار تدارکاتی در قالب اردوی برون مرزی، برنامه 
آماده سازی پیشنهادی است که به باشگاه ارائه کرده ایم، در این برنامه 
چند کشور را برای برگزاری اردو پیشنهاد داده ایم اما در نهایت بر اساس 
تصمیم هیات رئیسه، برنامه های خود را دنبال خواهیم کرد. سرمربی تیم 

بسکتبال پتروشیمی بندرامام در مورد گروه بندی تیمش در مسابقات 
باشگاه های آسیا و همگروه شدن با نمایندگان لبنان، هند، قطر و چین 
اظهارداشت: البته اینکه گروه ما نسبت به گروه مقابل سخت تر است، تیم 
هایی که در گروه اول قرار دارند به مراتب با کیفیت تر و بهتر از گروه دوم 
هستند اما در مجموع فرقی ندارد؛ باید برای این رقابت ها بهترین آماده 

سازی را داشته باشیم تا نتیجه بگیریم.

بازگشت فوری مسی 
و افزایش نگرانی  ها

لیونل مسی با پروازی فوری از بوینس آیر به 
براسلونا بازگشت در حالیکه وضعیت مصدومیت 
او نگران کننده است.همه چیز از دوشنبه پیش 
از  مصدومیت  علت  به  مسی  وقتی  شد  شروع 
بدان  بیلبائو  با  بازی  در  که  همسترینگ  ناحیه 
دچار شده بود، به کلینیک باشگاه بارسلونا رفت 
تا مجوز پزشکی برای همراهی تیم ملی آرژانتین 
را کسب کند.پزشکان بارسا پس از بررسی های 
در  است  بهتر  که  دادند  اطلاع  مسی  به  دقیق 
بازی آرژانتین برابر اروگوئه به میدان نرود چون 
دارد  وجود  مصدومیتش  یافتن  شدت  ریسک 
در  و  کرد  سفر  آرژانتین  به  مسی  حال  این  با 
یافت.ادگاردو  نیز حضور  تیم کشورش  تمرینات 
بائوسا، سرمربی آرژانتین در نشست خبری پیش 
از بازی با اروگوئه، در اظهارنظری عجیب گفت که 
باشگاه بارسلونا از مسی خواسته بود به آرژانتین سفر 
نکند اما این تقاضا با مخالفت او روبرو شد چرا که 
مسی به تیم ملی تعصب دارد و می خواهد برابر 
اروگوئه به میدان برود.این صحبت ها با واکنش تند 
باشگاه بارسلونا روبرو شد و مدیر ورزشی این باشگاه 
در مصاحبه خود هرگونه مخالفت باشگاه با سفر 

مسی به آرژانتین را تکذیب کرد.

 
واردی: 

رد پیشنهاد آرسنال کار آسانی بود
مدعی  لسترسیتی  مهاجم  واردی،  جیمی 
شد که رد پیشنهاد آرسنال توسط او و ماندن در 
است.واردی که فصل  بوده  آسانی  تصمیم  لستر 
گذشته نقش بسزایی در قهرمانی لستر در لیگ 
داشت، پیشنهادی از آرسنال داشت که به راحتی 
حقیقت  در  شود.  تیم  این  راهی  می توانست 
آرسنال قصد داشت با پرداخت ۲۲ میلیون پوند، 
رقم آزادسازی او را پرداخت کند و باشگاه لستر 
نمی توانست تاثیری در این انتقال داشته باشد. با 
این حال واردی آن را رد کرد و در لستر ماند.او 
این رابطه گفت:« من روزها در چانتیلی در  در 
یک هتل بودم و ساعت ها کاری برای انجام دادن 
نداشتم. وقت خالی زیادی داشتم. من از همه نظر 
پیشنهاد آنها را بررسی کردم و به آن فکر کردم، 
هم قلب و هم مغزم می گفتند در لستر بماند که 
در نهایت تصمیم من هم همین شد. دلایل زیادی 
برای آن داشتم و زمان زیادی نیز برای فکر کردن 
به آن وجود داشت. به اینکه چه اتفاقی ممکن است 
بیفتد، چه اتفاقی نیفتد، کجا می توانم باشم، کجا 
نمی توانم باشم. هر بار به این چیزها فکر می کردم، 
قلب و مغزم میگفت در لستر بمان. در زندگی حرفه 
ای ام این سخت ترین تصمیمی بود که گرفته ام 
ولی خیلی وقت نیست که من حرفه ای شده ام. 

سخت بود ولی در واقع تصمیم آسانی نیز بود.«

تست دوپینگ یک دوچرخه سوار 
مثبت شد

دوپینگ  با  مبارزه  ملی  ستاد  سخنگوی 
یک  دوپینگ  تست  شدن  اعلام  مثبت  از 
خبر  کشور  داخل  رقابت های  در  دوچرخه سوار 
داد.دکتر رامین طباطبایی با اعلام این خبر افزود: 
این دوچرخه سوار بدون آکادمی و شناخت کافی 
جزو  که  »هایژنامین«  ممنوعه  ماده  به  نسبت 
خانواده »بتادو آگونیست« است و سبب افزایش 
تنفس ورزشکار می شود، اقدام به استفاده از این 
مکمل غذایی کرده است. البته ممنوع بودن این 
بنا  بود که  ماده روی برچسب مکمل ذکر شده 
به اظهارات این ورزشکاران چون اطلاعات راجع 
به این ماده نداشته که در لیست جدید وادا این 
ماده جزو مواد ممنوعه است، اقدام به مصرف این 
مکمل کرده است.وی گفت: البته مرحله بازبینی 
این ورزشکار  اولیه درخصوص میزان محرومیت 
انجام شده و شورای صدور رای پس از دو هفته 
حکم نهایی خود را پیرامون این ورزشکار اعلام 
بدون  ورزشکار  اینکه چون  کرد.  ضمن  خواهد 
شناخت کافی نسبت به مصرف این ماده ممنوعه 
محرومیت  با  اینکه  احتمال  است،  کرده  اقدام 
در  است.طباطبایی  زیاد  شود،  مواجه  کمتری 
پایان خاطرنشان کرد: این ورزشکار دوپینگی دو 
به  کافی  مدارک  ارائه  با  که  دارد  فرصت  هفته 
میزان  و  کند  دفاع  خود  از  رای،  صدور  شورای 

محرومیتش را کاهش دهد.

 
هندبال ایران محروم شد

جریمه  ضمن  آسیا  هندبال  کنفدراسیون 
هندبال ایران به خاطر عدم حضور تیم نوجوانان 
در  حضور  از  را  تیم  این  آسیایی،  مسابقات  در 
اساس  کرد.بر  محروم  مسابقات  این  بعدی  دوره 
حضور  عدم  آسیا،  هندبال  کنفدراسیون  اعلام 
دوره  هفتمین  در  ایران  نوجوانان  هندبال  تیم 
آسیا  نوجوانان  قهرمانی  هندبال  مسابقات  از 
این  جرایم  نامه  آئین  و  مسابقات  قوانین  طبق 
کنفدراسیون، منجر به محرومیت ایران از شرکت 
در دوره بعد نوجوانان آسیا در سال ۲۰۱۸ و جریمه 
سنگین مالی شده است.با این تفاسیر، هندبال ایران 
عملا ۴ سال با ارزش در رده مهم نوجوانان آسیا تا 
سال ۲۰۲۰ را از دست داده است که ضربه جبران 
از  بود.ایران  خواهد  رشته  این  آینده  به  ناپذیری 
نخستین دوره رقابتهای هندبال قهرمانی نوجوانان 
آسیا که سال ۲۰۰۵ در تایلند برگزار شد، در کلیه 
۶ دوره گذشته این بازی هاحضور فعال داشته که 
حاصل آن یک مقام قهرمانی در سال ۲۰۰۶، یک 
نایب قهرمانی در سال ۲۰۰۵ و یک مقام سوم در 
حضور  به  منجر  مقامها  این  و  بوده   ۲۰۰۸ سال 
نوجوانان ایران در مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۰۵ 

قطر ،  ۲۰۰۷ بحرین و ۲۰۰۹ تونس شده است.
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